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Besvarelse af spørgsmål 3 alm. del stillet af Erhvervs-, Vækst- og 
Eksportudvalget den 4. oktober 2012.

Spørgsmål:
Med henvisning til indslaget den 9. april 2012 i TV2 Bornholm bedes 
ministeren oplyse, hvad der er status på regeringens overvejelser, og om 
ministeren har aftalt en løsning med Østkraft, der tillader det kommunalt 
ejede energiselskab at udrulle fibernet på Bornholm til bredbånd, der i 
givet fald vil være i konkurrence med andre udbydere på det konkurren-
cebaserede bredbåndsmarked?

Svar:
Det fremgår af regeringens partnerskabsaftale med Bornholms Vækstfo-
rum, at de konkrete muligheder for at understøtte den fortsatte bred-
båndsudrulning på Bornholm undersøges.

Østkraft har desuden henvendt sig til den tidligere erhvervs- og vækstmi-
nister med henblik på at kunne udrulle fibernet på Bornholm.

Jeg kan oplyse, at spørgsmålet er ved at blive undersøgt nærmere, og der 
foreligger ikke på nuværende tidspunkt en beslutning om en evt. løsning, 
der tillader Østkraft at udrulle bredbånd. 
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